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W odpowiedzi na interpelację dot. wydłużenia linii komunikacji miejskiej do Gminy 

Wierzchosławice oraz Gminy Skrzyszów informuję, iż z włodarzami tych gmin ostatnie rozmowy były 

prowadzone w 2019 roku. W kwietniu 2019 roku odbyło się spotkanie poświęcone ocenie 

świadczonych usług przewozowych oraz możliwości rozszerzenia tych usług w publicznym transporcie 

zbiorowym na terenie miasta Tarnowa i gmin sąsiadujących. Na spotkanie zostali zaproszeni 

włodarze wszystkich sąsiednich gmin a uczestniczyli w nim m.in. Pan Andrzej Mróz, Wójt Gminy 

Wierzchosławice oraz Pan Marcin Kiwior, Wójt Gminy Skrzyszów. W późniejszych latach były 

prowadzone rozmowy na temat obsługi komunikacyjnej gmin Tarnów, Lisia Góra i Pleśna, pozostałe 

gminy nie wyrażały woli prowadzenia rozmów.  

Miasto Tarnów cały czas jest otwarte na rozmowy dot. rozszerzenia oferty przewozowej na 

tereny pozamiejskie. Warunkiem koniecznym utworzenia połączeń komunikacyjnych miasta 

z gminami sąsiednimi jest zawarcie stosownych porozumień międzygminnych, które m.in. będą 

precyzowały warunki partycypacji gmin w kosztach obsługi komunikacji miejskiej na terenie tychże 

gmin. Warunki partycypacji określone w porozumieniach muszą zostać sprecyzowane w taki sposób, 

aby Gmina Miasta Tarnowa nie ponosiła kosztów obsługi komunikacji miejskiej linii komunikacyjnych 

funkcjonujących poza granicami administracyjnymi Gminy Miasta Tarnowa.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawę prowadzi: Wiesław Kozioł, Dział organizacji transportu publicznego ZDiK, 
tel. 14 6883103, e-mail: w.koziol@zdik.tarnow.pl 
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